

《单词百科:mechanized是什么意思?mechanized怎么发音?mechanized的解释和用法》

英语单词mechanized是什么意思?mechanized怎么读?mechanized怎么发音?简答网为您整理了mechanized的解释、用法、例句、词组等相关学习资料。下面跟小编一起来看一看吧！



mechanized怎么读

mechanized的读音:[mek na zd]

mechanized的意思

1、v.使（过程、工厂等）机械化(mechanize的过去式和过去分词)；

mechanized的相关词组

1、mechanized farming 机械化耕作；

mechanized的近义词

- 1、automated adj.自动化的;
- 2、automatic adj.自动的;自动化的;无意识的;不假思索的;必然的;
- 3、computerized v.用计算机做,使计算机化 (computerize的过去式);将(资料)存入计算机;
- 4、industrialized adj.工业化的;
- 5、mechanical adj.机械(学)的;机器的;无思想的;

mechanized的双语例句

- 1、A good deal of housework can be mechanized.

大量家务活可用机械化操作.

- 2、China's light industry has developed into a modern, mechanized industry.

中国的轻工业已经属于现代化、机械化的产业了.

- 3、Intensive mechanized agriculture has both weaknesses and strengths.

机械化集约农业既有缺点又有力量.

- 4、These systems require a human labor investment that is high by the standards of mechanized farming.

这种系统所需投入的人工,用机械化农业的标准来衡量是很高的.

- 5、Lying in broad stretches, this land lends itself to mechanized farming.

这些土地都是一大片一大片的,适合机器耕作.

- 6、Major in mechanized welding or other related field from university.

机械化焊接或相关专业本科以上学历.

- 7、In China agriculture is becoming more and more mechanized.

在中国农业正越来越机械化.

8、It will be the same after agriculture is mechanized.

农业机械化以后也将是这样。

9、Fully-mechanized Coal Winning is difficult in the production with complex working face.

综合机械化开采对构造复杂工作面生产具有较高的要求。

10、A number of mechanized pits have been put into operation.

已有许多机械化矿井投入生产。

11、Two models for output of mechanized face are constructed with Markovian theory.

利用马尔可夫理论,构造了两个机采工作面产量的模拟模型。

12、A new mechanized equipment of the pit tubs wheel puller was introduced.

介绍了一种新型矿车轮对拆装的机械化设备。

13、The production process is now highly mechanized.

现在的生产过程高度机械化。

14、The whole production process is mechanized, many sections are controlled automatically.

整个生产过程要求机械化,做到大部分部门自动化控制。

15、Intensive mechanized agriculture is typically regarded as being efficient.

机械化集约农业是高效率的典型。

以上是简答网为您整理的mechanized怎么读的相关信息,希望对大家有所帮助。
查看更多关于mechanized的用法、mechanized的释义、mechanized的相关详情请点击
: <https://dict.jiandongshicai.cn/mechanized>